
Izgradnja telefonskega
omrežja na Škofljici

VJ^ajevni skupnosti Škofljica, za katero ne
monK5 ravno reči, da ima urejeno komunalno
infrastrukturo, kamor sodi tudi telefon, so krajani
sklenili, da prekinejo to zaostalost z izgradnjo
telefonskega omrežja.

Po opravljeni anketi leta 1984, s katero so
krajani jasno povedali, da je telefon nujen tudi v
njihovih domovih, pa čeprav živijo na robu višjce
občine. Zatoje bil sklican zbor krajanov, kjer se
je bilo potrebno cjpredeliti o pristopu k financira-
nju telefonskega omrežja. Znano je, da brez de-
narja ni mogoče pričeti nobene gradnje, zato je bil
dolžan vsak interesant za telefon najprej prispeva-
ti 50.000 dinarjev po sprejeti dinamiki vplačil do
junija letos. Izvoljena organa - koordinacijski od-
bor in gradbeni odbor pa sta tudi takoj prijela za
delo, saj je najtežje premakniti z mesta kolesa
sporazumevanja, dogovarjanja in z delom opravi-
čiti zaupano dolžnost.

Zato je bilo nemalo truda vloženo tudi v podpis
sporazuma o financiranju izgradnje telefonskih
zmogljivosti za območje KS Škofljica v juniju
letos, ki so ga podpisali PTT promet Ljubljana
(kot investitor), obmoOna samoupravna interesna
skupnost za PTT promet Ljubljana in KS Škoflji-
ca, ki nosi predračuriske stroške v višini
53.300.000dinarjev. Sevedajebilopotrebnopred
podpisom tega pomembnega sporazuma zbrati
določcna sredstva, ki so jih krajani (367 po števi-
lu) že vplačali v višini 18.160.000 dinarjev. Sred-
stva so bila dosedaj porabljena v višini 17.700.000
dinarjev za nakup omrežnega telefonskega kabla,
ki že varno spravljen čaka na vgraditev.

Dosedaj zbrana sredstva pa predstavljajo le
tretjino zbranih sredstev, saj bo potrebno za na-
kup spojnega materiala, zaščitnih cevi in razdelil-
nih omariczbrati še 15.000.000 dinarjev, karisto-
častno pomeni, da mora vsak podpisnik za tele-
fonsko omrežje prispevati še 40.000 dinarjev po
sprejeti dinamiki vplačil do februarja 1986. Ko bo
nabavljen ves potrebni material, pa bodo prišla
spomladi leta 1986 na vrsto gradbena dela, katera
bodo v veliki večini izvajali krajani sami in bodo
tako sodelovali pri izkopih, polaganju kabla, po-
stavljanju drogov in zasipavanju kabla.

Najvetji problcm bo pri tem prečkanje komu-
nalnih vodov in objektov ter pri tem še urejati
drobnolastniške zadeve, kjer bo potrebna dobrš-
na mera strpnosti in potrpežljivosti.

Nadaljnje in naporno delo bo potekalo v smeri
čimprcjšne pridobitve lokacijske dokumentacije
na LUZ v Ljubljani. za kar pa krajani pričakujejo
pomoi tako PTT prometa Ljubljana kot pristojnih
upravnih organov občine Vič-Rudnik. Ko bo lo-
kacijska dokumentacija potrjena, pa se bo takoj
opravilo trasiranje bodočega omrežja, ki bo v
večini kabelsko, nekaj pa ga bo ie tudi na dro-
govih.

Projekt iz leta 1979/1980 in dopolnitev od avgu-
sta letos obsega izgradnjo omrežja v sami Škofljici
in še v naseljih Pleše, Reber, Dole, Lisičje, Laniš-
če, Hribi, Ravne, KJanec, Zalog, Glinek, Gum-
nišče in Blato. To pa pomeni povezavo prek
telefona v vseh naseljih KS Škofljica.

Ob koncu je potrebno dodati še to, da je po
podpisanem sporazumu predvidena izgradnja v
letu 1986, da pa že dosedanje dobro delo izvolje-
nih odborov daje vzpodbudo za nadaljnje delo, saj
se je s pravočasnim nakupom materiala, vezavo
prostih sredstev, ublažil vrtoglavi skok cen tn bo
tako eventualno bodoče doplačilo manjše. Glavni
pa je že sedaj tisti prijeten občutek, da telefon na
Skofljici bo.
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